
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky č.9/2022 
17. 10. 2022 

Městský úřad Soběslav 
 

Přítomni redakční rada (RR):      M. Pimperová, L. Vojtášková, L. Michalčíková, I. Šimková 
Přítomni MÚ: M. Nováková, J. Křemenová 
Omluveni (RR):   

 
Program: 

1. Hodnocení předchozího čísla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) 
2. Projednání obsahu Hlásky č. 11 /2022 
3. Různé 

 
Add 1/ 

- K říjnovému číslu nebyly žádné negativní připomínky.  

Add 2/ 

- Redaktorka obeznámila členy redakční rady s obsahem listopadového čísla Hlásky, ve kterém budou 
vedle aktualit z města uveřejněny: informace o realizovaných a plánovaných investičních akcích, výsledky 
voleb, představení nově zvolených členů zastupitelstva města, informace k dotačnímu programu My v tom 
Jihočechy nenecháme, rozhovor s Ing. arch. Jaromírem Kročákem, novinky od škol a spolků či ze světa 
sportu, kulturní servis aj. Příspěvek zaslaný spolkem Naše Soběslav nebude z rozhodnutí vydavatele 
uveřejněn. Členové redakční rady souhlasí s uveřejněním článku s názvem Mravenci ve zkrácené podobě 
a (s ohledem na kapacitní možnosti) nejdříve v lednovém čísle.  

-  
 

 Add 3/ 
- Ve zbylém čase probíhala diskuze na různá témata včetně výsledků voleb, novinek ve městě, dojmů 

z proběhlých akcí aj.    
Termín příštího jednání RR: dle domluvy 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 25. 10. 2022 
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